## Administrative Circular

## تعميم إداري

22 يناير 2025 22 يناير 2025

## Classification of all Hotels and Hotel Apartments

To all hotel and hotel apartment license holders and managers,

تصنيف جميع الفنادق والشقق الفندقية

الى جميع أصحاب تراخيص الفنادق والشقق الفندقية ومدراءها،

تحية طيبة وبعد،

Based on Decree Law No. 15 of 1986 regarding the Regulation of Tourism and its amendments, and the resolutions issued in implementation thereof, particularly Resolution No. 03 of 2024 concerning the Classification of hotels and Hotel Apartments.

استناداً على المرسوم بقانون رقم 15 لسنة 1986 بشأن تنظيم السياحة وتعديلاته، وعلى القرار رقم 03 لسنة 2024 بشأن تصنيف الفنادق والشقق الفندقية.

We remind you of the necessity to comply with the provisions of the issued Resolution, requiring all hotels and hotel apartments to adjust their conditions in accordance with the provisions of this decision within one year from the effective date and to fulfill the specified requirements according to this Resolution. Please note that the grace period according to the mentioned Resolution ends on <u>February 9</u>, <u>2025</u>. An inspection campaign is scheduled for all hotels and hotel apartments subject to the mentioned Resolution to ensure their compliance with all standards and requirements. Therefore, we kindly request you to continue providing all the standards and mandatory requirements mentioned in the above Resolution to avoid any legal or administrative actions.

نذكركم بضرورة الالتزام بما ورد في القرار الصادر ،على أن تلتزم جميع الفنادق والشقق الفندقية بتعديل أوضاعها بما يتفق مع أحكام هذا القرار خلال سنة من تاريخ العمل به واستيفاء المتطلبات المقررة وفقاً لهذا القرار علماً بأن فترة السماح حسب القرار المذكور تنتهي في 09 فير اير 2025، حيث ستقام حملة تفتيشية مجدولة لجميع الفنادق والشقق الفندقة الخاضعة للقرار المذكور للتأكد من التزامها بجميع المعايير والاشتراطات، وعليه يرجى منكم الاستمرار في توفير كافة المعايير والاشتراطات الإلزامية المذكورة في القرار المذكور أعلاه تجنباً لاتخاذ أية إجراءات قانونية أو إدارية.

<u>Important Note:</u> All hotels and hotel apartments are required to access the Authority's website and conduct the self-evaluation process for the establishment (Self-Inspection).

ملاحظة مهمة: على جميع الفنادق والشقق الفندقية الدخول الى الموقع الإلكتروني للهيئة والقيام بعملية التقييم الذاتي للمنشأة (Self-Inspection).

We appreciate your compliance and dedication to maintaining the standards of the hospitality and hotel sector in the Kingdom of Bahrain.

مقدرين التزامكم وحرصكم في الحفاظ على مستوى قطاع الضيافة والفندقة بمملكة البحرين.

For further inquiries in this regard, please contact: 17558873

ولمزيد من الاستفسارات بهذا الشأن يرجى التواصل على: 17558873

Monitoring@btea.bh

monitoring@btea.bh

Yours sincerely,
Tourism Monitoring Directorate
Bahrain Tourism and Exhibitions Authority

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير، إدارة الرقابة السياحية هيئة البحرين للسياحة والمعارض